



法國嬌蘭限時禮遇

條款及細則：

1. 此等禮遇只適用於SUPREME 客戶。
2. 換領及預約有效期由2024年9月17日至2024年11月30日止。
3. 此等禮遇只適用於法國嬌蘭香港專門店及專櫃（時代廣場藝術沙龍期間限定店及免稅店除外）。
4. 須提前致電預約以享用全新殿級蜂皇蜜潤手部護理服務。法國嬌蘭香港門店地址及聯絡電話：<https://bit.ly/3XAxWr6>。
5. 全新殿級蜂皇蜜潤手部護理服務的每日名額有限，先到先得，額滿即止。
6. 禮品數量有限，先到先得，送完即止。
7. 每位SUPREME會員只可尊享此禮遇乙次。
8. 此等禮遇可與法國嬌蘭K11 MUSEA專門店專屬禮遇同時使用。
9. 如有任何爭議，法國嬌蘭及SUPREME保留最終決定權。

Limited-time privileges at Guerlain

Terms & conditions:

1. These privileges are only available to SUPREME customers.
2. The redemption and booking periods are valid from 17 September to 30 November 2024.
3. These privileges apply only to designated Guerlain Boutiques and Counters in Hong Kong only (excluding Times Square L'Art & La Matière Pop-Up Store and Duty-Free Shops).
4. Advance booking is required to enjoy the New Abeille Royale Hand Discovery Ritual. For addresses and phone numbers of Guerlain stores in Hong Kong, please visit: <https://bit.ly/4gmW1ZV>.
5. There is a daily quota for the New Abeille Royale Hand Discovery Ritual, available on a first-come, first-served basis.
6. The quantity of gifts is limited and offered on a first-come, first-served basis while stocks last.
7. Each SUPREME customer can enjoy each privilege only once.
8. These privileges can be used in conjunction with the exclusive privileges at Guerlain Boutique at K11 MUSEA.
9. In case of any disputes, Guerlain (Asia Pacific) Limited and SUPREME reserve the right to make the final decision.



Hutchison Telecom
Hong Kong Holdings



A member of CK Hutchison Holdings